
Privacy Policy 

WEB SITE PRIVACY STATEMENT 

This privacy statement has been created in order to demonstrate Abu Dhabi Media’s commitment to privacy. Due to the 
sensitive nature of the information we collect from our users, including address and phone numbers, we believe it is 
important to satisfy strict privacy requirements. The following discloses our information gathering and dissemination 
practices for this Website: 

Collected Information 

The following section describes the information we collect from you and indicates the primary purposes why we collect each 
type of the information from you. If we use your information or disclose or distribute your information to third parties for a 
purpose that is not related to the following purposes, we will notify you by email of your right to opt-out of that use, 
disclosure or distribution beforehand. Your right to opt-out shall be governed by the Choice/Opt-Out Section below.  

As described below in more detail, we use your IP address to help diagnose problems with our server and to administer our 
Website. Your IP address is or may be used to help identify you, to track activity within our Website and to gather broad 
demographic information. Our web server will collect IP information. 

Our Website uses cookies to keep track of your session ID. We may use cookies to deliver content specific to your interests. 

Our Website’s registration and order form requires users to give us contact information (such as name and email address), 
financial information (such as account or credit card numbers), and demographic information (such as age or income level). 
The user’s contact information is used to contact the user about services the user has requested,       to provide information 
as necessary and to provide information relating to products and services offered by ADMC or a third party. Users may opt-
out of receiving future mailings as set forth in the Choice/Opt-Out section below. Financial information that is collected is 
used to check the user’s qualifications for registration and to bill the user for products and services. 

Demographic and profile data is also collected at our Website. We use this data to tailor the user’s experience at our 
Website, showing them content that we think they might be interested in and displaying the content according to their 
preferences. 

The demographic information may be shared with advertisers on an aggregate basis. Aggregate basis means that your 
information will be generalized with the data we collect from all our users. For example, we may share the average age or 
income level of our users with advertisers. We will not share personally identifiable information, such as contact information, 
financial information and demographic information, with advertisers about any particular individual that uses our Websites.  

Choice/Opt Out 

The following options are available: 

You can amend your personal information and preferences at any time by signing in to the Website and logging on to your 
profile.  

If you have signed up to receive automated email services you no longer wish to receive, you can opt out through an 
automated service by following the instructions at the end of the email which has been sent to you. 

ou can opt out of receiving communications from Abu Dhabi Media Company Websites and the websites of third parties at 
the time when you register on the website or by signing in to the Website and logging on to your profile. 

You can 

1. remove your information from our database; 
2. stop receiving further communications from Abu Dhabi Media Company Websites or the website of third parties; or  



3. stop receiving our service 

by 

1. sending an email to Customer Relationship Management Manager (launch email but do not display 
crmmanager@admedia.ae) or  

2. sending a written request to the following postal address: Customer Relationship Management Manager, PO Box 
40401, Abu Dhabi 

Contacting the Website 

If you have any questions about this privacy statement, the practices of this Website, or your dealings with this Website, 
you can contact the CRM Manager. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:crmmanager@admedia.ae
mailto:crmmanager@admedia.ae


 

 تٛاٌ تخظٕطٛح انًٕقع الإنكرشَٔٙ

ٔتغثة انطثٛعح انحغاعح نهًعهٕياخ انرٙ . ذى إعذاد تٛاٌ انخظٕطٛح ْزا يٍ أجم عشع انرضاو ششكح أتٕظثٙ نلأعلاو تانخظٕطٛح
فًٛا ٚهٙ ذٕضٛح . َجًعٓا يٍ يغرخذيُٛا، تًا فٙ رنك انعُأٍٚ ٔأسقاو انٕٓاذف َعرقذ اَّ يٍ انًٓى ذهثٛح يرطهثاخ انخظٕطٛح انشذٚذج

- :لأعانٛثُا فٙ جًع انًعهٕياخ َٔششْا عهٗ ْزا انًٕقع الإنكرشَٔٙ

 جًع انًعهٕياخ

ٔإرا اعرخذيُا . َٕع يٍ انًعهٕياخ يُكى ٚظف ْزا انثُذ انًعهٕياخ انرٙ َجًعٓا يُكى ٔذشٛش إنٗ الأْذاف انشئٛغٛح لأعثاب جًع كم
ذف نٛظ نّ أ٘ علاقح تالأْذاف انرانٛح، َقٕو تئتلاغكى تٕاعطح انثشٚذ الإنكرشَٔٙ عٍ يعهٕياذكى أٔ كشفُا أٔ ٔصعُا يعهٕياذكى نهغٛش نٓ

ٔٚرى انحكى عهٗ حقك تاخرٛاس عذو انًشاسكح يٍ خلال . حقكى فٙ اخرٛاس عذو انًشاسكح فٙ رنك الاعرخذاو، انكشف أٔ انرٕصٚع انًغثق
 .اخرٛاس عذو انًشاسكح أدَاِ/تُذ انخٛاس

. نهًغاعذج فٙ ذشخٛض انًشاكم يع يقذو خذياذُا لإداسج يٕقعُا الإنكرشَٔٙ  IPظٛلا أدَاِ، َغرخذو عُٕاَك كًا ذى انٕطف أكثش ذف

ٔٚقٕو يقذو . نهًغاعذج عهٗ ذعشٚفك نًراتعح انُشاط ضًٍ يٕقعُا ٔنجًع يعهٕياخ عكاَٛح كثٛشج   IPٔٚغرخذو أٔ قذ ٚغرخذو عُٕاَك 

 .ٔقذ َغرخذو سيٕصا نرٕطٛم يحرٕٚاخ ذًٓك أَد تانرحذٚذ. نهحفاظ عهٗ ْٕٚركٔ ٚغرخذو يٕقعُا سيٕصا .  IPانخذيّ تجًع

، (يثم الاعى ٔعُٕاٌ انثشٚذ الإنكرشَٔٙ)ذحراج اعرًاسج انرغجٛم ٔانطهة فٙ يٕقعُا يٍ انًغرخذو ذضٔٚذَا تًعهٕياخ عٍ الاذظال تّ 
َٔغرخذو يعهٕياخ (. يثم، انعًش أٔ يغرٕٖ انذخم)اخ انغكاَٛح ، ٔانًعهٕي(يثم، سقى انحغاب أٔ سقى تطاقح الائرًاٌ)انًعهٕياخ انًانٛح 

ٔقذ ٚخراس انًغرخذيٌٕ عٍ انًشاسكح فٙ اعرلاو انثشٚذ فٙ انًغرقثم كًا ركش . الاذظال تانًغرخذو نلاذظال تانًغرخذو عُذ انضشٔسج
ذو نهكشف عٍ يؤْلاخ انًغرخذو نهرغجٛم ٔانًعهٕياخ انًانٛح انرٙ ٚرى جًعٓا ذغرخ. عذو الاخرٛاس أدَاِ/عاتقا فٙ تُذ الاخرٛاس

 .ٔنًحاعثح انًغرخذو عهٗ انًُرجاخ ٔانخذياخ

َٔغرخذو ْزِ انثٛاَاخ نرحذٚذ خثشج انًغرخذيٍٛ فٙ يٕقعُا . ٚرى جًع انثٛاَاخ انغكاَٛح ٔانغٛشج انزاذٛح فٙ يٕقعُا الإنكرشَٔٙ
 .ثقا لا فضهٛاذٓىالإنكرشَٔٙ نُثٍٛ نٓى انًحرٕٚاخ انرٙ قذ ذًٓٓى ٔعشع انًحرٕٚاخ ط

أعظ انرجًٛع ذعُٙ أٌ يعهٕياذكى عٛرى ذعًًٛٓا يع انثٛاَاخ . ٔقذ ذى ذقاعى انًعهٕياخ انغكاَٛح يع انًعهٍُٛ عهٗ أعاط انرجًٛع
ٔنٍ َرقاعى . فًثلا، قذ َرقاعى يعذل انعًش أٔ يغرٕٖ انذخم عُذ يغرخذيُٛا يع انًعهٍُٛ. انرٙ َجًعٓا يٍ جًٛع يغرخذيُٛا

انًعشٔفح شخظٛا، يثم يعهٕياخ الاذظالاخ، انًعهٕياخ انًانٛح ٔانًعهٕياخ انغكاَٛح، ٔيع انًعهٍُٛ حٕل أ٘ شخض يعٍٛ انًعهٕياخ 
 .ٚغرخذو يٕاقعُا الإنكرشَٔٛح

 عذو الاخرٛاس/انخٛاس

 وتتوفر الخيارات التالية

ذخٕل إنٗ انًٕقع ًٚكُك ذعذٚم انًعهٕياخ انشخظٛح انخاطح تك ٔانرفضٛلاخ فٙ أ٘ ٔقد عٍ طشٚق ذغجٛم ان
  ٔذغجٛم انذخٕل إنٗ يهف انرعشٚف انخاص تك

إرا كُد قذ عجهد فٙ انحظٕل عهٗ خذياخ انثشٚذ الإنكرشَٔٙ اٜنٙ ٔ نى ذعذ ذشغة فٙ انحظٕل عهٛٓا ، 
ًٚكُك أٌ ذخراس يٍ خلال خذيح اٜنٙ عٍ طشٚق اذثاع انرعهًٛاخ فٙ َٓاٚح سعانح انثشٚذ الإنكرشَٔٙ انرٙ ذى 

  .نٛكإسعانٓا إ

ًٚكُك اخرٛاس عذو اعرقثال الاذظالاخ يٍ يٕاقع ششكح أتٕظثٙ نلإعلاو ، ٔيٕاقع الأطشاف انثانثح فٙ رنك انٕقد . 
عُذ انرغجٛم عهٗ انًٕقع أٔ عٍ طشٚق ذغجٛم انذخٕل إنٗ انًٕقع ٔذغجٛم انذخٕل إنٗ يهف انرعشٚف انخاص 

 تك

 : يمكنك

 إصانح يعهٕياذك يٍ قاعذج تٛاَاذُا  .1
 انرٕقف عٍ اعرقثال انًضٚذ يٍ الاذظالاخ يٍ يٕاقع ششكح أتٕظثٙ نلإعلاو أٔ يٍ يٕاقع الأطشاف انثانثح  .2
 إٚقاف ذهقٙ خذياذُا  .3



 : وذلك بالقيام بما يلي

 

 تانضغظ ُْا إسعال تشٚذ إنكرشَٔٙ إنٗ يذٚش علاقاخ انعًلاء

 

  ، أتٕ ظثٙ 40401يذٚش علاقاخ انعًلاء ، ص ب : إنٗ انعُٕاٌ انثشٚذ٘ انرانٙ  إسعال طهة

 تانًٕقع الإنكرشَٔٙ الاذظال
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